

ယေဘုယျအားဖြင့်တောင်းခံသည့် ပမာဏများ

သင်သည် CoxHealth ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီမူဝါဒ (FAP) အောက်တွင် အကူအညီကို ရယူထားပါက ဆေးခန်းနှင့် ဆေးခန်းများ* သည် သင့်အား အလားတူဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အကျိုးဝင်သည့် အာမခံ ရှိထားသော တစ်ဦးချင်းထံ ယေဘုယျအားဖြင့်တောင်းခံသည့် ပမာဏများ (AGB) ထက်ပို၍ ကောက်ခံမည်မဟုတ်ပါ။ ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီအတွက် အကျိုးဝင်သည့်လူနာအား ဒစ်စကောင့်များ (FAP အောက်တွင် ရရှိနိုင်သော ဒစ်စကောင့်များ အပါအဝင်) နှင့် အာမခံပေးချေမှုများအားလုံးကို လျှောက်ထားပြီးနောက် သူ သို့မဟုတ် သူမအတွက် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအရ ပေးချေရန်တာဝန်ရှိသည့် ပမာဏကိုသာ "ကောက်ခံ" မည်ဖြစ်ပါသည်။

CoxHealth သည် "AGB ရာခိုင်နှုန်းများ" ဟုခေါ်ဆိုသည့် အသားတင်ကုန်ကျမှုများ၏ တစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပိုသော ရာခိုင်နှုန်းများ၏ စောင့်ရှောက်မှုအရ ဆေးရုံ၏ အသားတင်ကုန်ကျမှုများကို မြှောက်ခြင်းဖြင့် ဆုံးဖြတ်ပါသည်။ AGB ရာခိုင်နှုန်းများအား အဆိုပါ တောင်းဆိုချက်များအတွက် ဆက်စပ်နေသည့် အသားတင်ကုန်ကျမှုစုစုပေါင်းအရ ကြိုတင် 12 လ အတောအတွင်း ကျန်းမာရေးအာမခံသူမှ ခွင့်ပြုပေးထားသည့် ဆေးရုံ၏တောင်းခံမှုများ (အာမခံမထားသည့်အရာများနှင့် Medicaid တို့ မပါဝင်ပါ) အားလုံး၏ ပမာဏအပြည့်အဝကို ပိုင်းခြားခြင်းဖြင့် နှစ်စဉ်တွက်ချက်ပါသည်။ အဆိုပါရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ကျန်းမာရေးအာမခံသူမှ ခွင့်ပြုထားသည့် ပမာဏအပြည့်အဝတွင် အာမခံသူမှ ပြန်ပေးပမာဏနှင့် တွဲဖက်ပေးချေမှုများ၊ တွဲဖက်အာမခံ သို့မဟုတ် နှုတ်ယူမှုများ၏ ဖောင်တွင် ပေးချေခြင်းအတွက် ကိုယ်ရေး

ကိုယ်တာအရတာဝန်ရှိသည့် တစ်ဦးချင်း၏ (တစ်စုံတစ်ခုသော) ပမာဏတို့ ပါဝင်ပါသည်။ AGB တွက်ချက်ခြင်းအား ဆေးရုံတစ်ရုံစီ နှင့် ဆေးခန်းတစ်ခုစီအတွက် နှစ်စဉ် လုပ်ဆောင်ပါသည်။

ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီအတွက် အကျိုးဝင်ကြောင်း အတည်ပြုလိုက်သည်နှင့် ဆေးရုံသည် ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီ ဝင်ငွေနှင့် ဒစ်စကောင့်ဖွဲ့စည်းမှုတွင် ဖော်ပြထားသည့် အသုံးပြုနိုင်သော ငွေကြေးဆိုင်ရာအကူအညီဒစ်စကောင့်ကို လျှောက်ထားမည် ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အတွက်ကျသင့်သည့် မည်သည့်ငွေကြေးကိုမဆို AGB ရာခိုင်နှုန်းထက် နည်းပါးကြောင်းသေချာစေရန် ပြန်လည်စစ်ဆေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ငွေကြေးကုန်ကျမှုမှာ AGB ခွင့်ပြုနိုင်သည့်ပမာဏထက် ကျော်နေပါက ၎င်းကို AGB ရာခိုင်နှုန်းသို့ လျှော့ချနိုင်ရန် ငွေကြေးတွင် ထပ်တိုးဒစ်စကောင့်ကို အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

အောက်ဖော်ပြပါသည် ဆေးခန်းများနှင့် CoxHealth ဆေးရုံတစ်ရုံစီအတွက် AGB ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်ပါသည်။ AGB တွက်ချက်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သင့်တွင် မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါက ဖုန်းခေါ်ဆိုပေးပါ -

- Barton** ကောင်တီ - **417-681-5100**
- Branson** - **417-348-8930**
- Monett** - **417-354-1118**
- Springfield** - **417-269-0523**
- ဆေးခန်းများ - **417-269-4353** သို့မဟုတ် **417-875-3187**

ပံ့ပိုးပေးသူ	ယေဘုယျအားဖြင့်တောင်းခံသည့် ပမာဏများ ရာခိုင်နှုန်း (AGB)
Barton ကောင်တီဆေးရုံ	34.00%
Brason ဆေးရုံ	24.67%
Monett ဆေးရုံ	34.08%
Springfield ဆေးရုံများ	28.34%
ဆေးခန်းများ*	53.00%

*ဆေးခန်းများ၏စာရင်းအတွက် ပူးတွဲ 1 ကိုကြည့်ပါ
သက်ရောက်မှု 04/2018



ပူးတွဲ 1 ဆေးခန်းများ

Ferrell-Duncan ဆေးခန်း

CoxHealth ဒေသဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ

CoxHealth Branson ဆေးခန်းများ

CoxHealth Monett ဆေးခန်းများ

Golden City ဆေးခန်း

Medical One ဆေးခန်း

သက်ရောက်မှု **04/2018**